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Mødedato Tirsdag den 12. november 2024 

Deltagere Ole Colberg (OC), Christian Pedersen (CP), Anders Kloppenborg (AK), Steen U. Hansen (SU), Thomas Nielsen (TN), Bente 
Kløvgaard (BK) 

Afbud  

Kopi  

                       Fra Bente Kløvgaard (Referent: Anders Kloppenborg)   
Telefon +45 2427 3466 E-mail bk@holbaeksportsby.dk 

 
 
Hermed referat fra mødet i Forretningsudvalget tirsdag den 12.  november 2024 kl. 08.30 – 10.00: 
 

Emne: Hvem 

1. Seneste mødenotat 
● AK blev udpeget som referent 

 

 
Alle / AK 

2. ”Rigets Tilstand” 
● Bordet rundt:  
● Serviceniveau i forbindelse med mødelokaler/forplejning efter oplæg fra CP: 

 FU og Sportsbyen arbejder på “nye” retningslinjer til snarlig udsendelse til alle 
foreninger. 
 

● Sportsbyens administrative hjælp i forbindelse med afholdelse af møder:  
Dette emne tages op på det kommende møde i FU (se slut i referatet), hvor også 
hele FU`s rolle i det samlede samarbejds/beslutningssystem omkring driften  af 
Sportsbyens tages op. 
 
 

● Harpiksproblemer i den store hal: Harpiks på gulvet mandag formiddag har givet 
problemer for HSM i form af skader blandt deltagerne i cirkeltræning mandag 
formiddag. Den rengøringsprocedure for harpiks fjernelse, der p.t finder sted 2 
gange om ugen, gennemgås af Sportsbyen med henblik på at klare 
mandagsproblemet. 

 
 

 
Alle 
 
TN/BK - Alle 
 
 
Alle 
 
 
 
 
 
SU og TN 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

3. Drift 

• Forventningerne til resultatet for 2024 nedjusteres til at gå i 0. Dette skyldes 
primært, at et stort arrangement med Novo Nordisk er blevet aflyst. Driften af 
cafeen går bedre end forventet, men det opvejes negativt af faldende indtægt i 
Svømmecentret. 

 
TN 
 
 
 



 

 

• Budget 2025:  
 
Der er meget store udfordinger, da bevillingen til planlagt vedligehold i 2025 er 
alt for lav i forhold til de reelle udgifter. Det er en budgetproblematik, der har sit 
udspring i OPP - aftalen fra tidernes morgen, som indeholder en 
vedligeholdelsesplan dækkende  25 år, og den fastsatte et meget lavt beløb i 
2025, som er ude af trit med de faktsike forhold. 

 
 

 
TN 

4. Arrangementsforespørgsler 
● Følgende arrangementer er i kalenderen i nærmeste fremtid:  

Foreningsjulefrokost nov. 2024 (Multihal), Skimesse jan. 2025 (Tennis+foyer), 
Hundeudstilling Pinsen 2025 (Mini-arena), Årets mestre v/Holbæk Kommune jan. 
2025 (Multihal), Krea-messe i vinterferien 2025 (Multihal). 
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5. Udbedring af gulv svømmecenter + gulv i Multihal efter vaccinecenter 
● Intet nyt – punktet blev ikke behandlet 
● Dog er midlertidig reperation af gulvet i omklædningsrum samt enkelte steder 

rundt om bassinerne foretaget fra den 7.-10. nov. 
 

 
TN 
 

6.. Samarbejde på tværs 
● Brugerrådsmødet d. 14. Nov. 2024:  

OC og CP udtræder af FU, og der skal nyvælges repræsentanter for indendørs 
idrætterne og den “frie” repræsentant. Valghandlingen finder sted på mødet, og 
der kan ikke stemmes via fuldmagt. 
 

● Den af OC tidligere udsendte dagsorden til Brugerrådsmødet står ved magt. OC 
leder mødet. 
 

 
Alle 
 
 
 
 
OC 
 
 
 

  
 
 

 
 

 
Fastlæggelse af det kommende og konstituerende møde i FU: 

Tirsdag 7/1 -  2025, 8.30-10.00 
 
 
 

 
 
 
ALLE 


